
 

Kulttuurikumppanit-muistio 
7.5.2025 klo 17 alkaen kulttuuritalo Villissä, Vähäsillankatu 9 

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin klo 17.05.  

Läsnä: Pro Rantakivet/Martti Halme (pj), Salon Viihdelaulajat/Mervi Rahko, Salo Jazz/Anne 
Nenonen, EtnoSalo/Sanna Jousi, Lasten laulukaupunki/Siv Ilola, Salon 
Taiteilijaseura/Helena Hauta-aho, Salon oppaat/Sirpa Moisio, Salon Teatteri/Susanna Karhu, 
Salon kulttuuripalvelut/kulttuuripäällikkö Mikko Nortela ja kulttuurituottaja Sini Lundgrén 
(siht.).  

Poissa: Taitokeskus/Tiina Aalto, Kisko-Seura/Jaana ja Salon kulttuuripalvelut/Suvi Aarnio 

2. Katsaus kulttuurin tilakysymykseen 

Kulttuuripäällikkö Mikko Nortela, päivitys tilanteeseen. 

Mikko tutustunut tarvekartoituksiin, olemassa oleviin tiloihin sekä mahdollisiin saneerattaviin 
tiloihin, niin kaupungin omistamiin kuin muihinkin. Johtopäätöksiä selvitysten perusteella: 

● Suurin tarve uudelle tilalle on  erityisesti konserttien, tanssiesitysten, sirkusesitysten 
suhteen.  

● Näillä näkymin kaupungin nykyisistä tiloista ei ole esittävän taiteen tiloiksi eikä 
myöskään yksityisissä tiloissa löydy ns. valmiita vaihtoehtoja.  

● Erityisesti akustiikka eri tiloissa varsinkin ongelmallinen, jälkikaikua ei ole. Kaikuvaan 
tilaan saa akustoitua kaiuttoman tilan mutta kaiuttomaan tilaan ei saa kaikua lisättyä. 

● Eri vaihtoehtoja mietitty ja toteuttamiskelpoisimmalta vaikuttaa tällä hetkellä 
Ylhäistentie 2 A-siiven purkaminen ja uuden siiven rakentaminen esittävän taiteen 
tilalle sekä vaihtuvien näyttelyiden tilalle 

● Rakentamiskustannuksiin on mahdollista hakea valtionavustusta samalla tavoin kuin 
liikuntatilojen rakentamisessa 

Prosessi menee niin että ensin hyväksytään hankesuunnittelun aloittaminen ja sen jälkeen 
hankesuunnitelmaa tekemään tulee todennäköisesti ulkopuolinen konsultti/arkkitehtifirma. 
Hankesuunnitelman teon yhteydessä tehdään konkreettinen tarvekartoitus, vaikutusten 
arvioinnit ja osallistetaan tulevia käyttäjiä. Hankesuunnitelman hyväksymisen jälkeen alkaa 
sitten vasta varsinainen rakennussuunnittelu. Jo pelkästään näihin valmisteleviin toimiin 
menee ainakin 2 vuotta. 

 



 
Keskusteltiin myös monitoimihallin (vanhan jäähallin tilalle tuleva Urheilupuiston 
yleissuunnitelmassa oleva halli, eri asia kuin jalkapallohalli) suunnittelusta, josta on 
tarvekartoitus menossa. Mikko on siinä mukana myös, jotta tapahtumajärjestämisen ja esim. 
kevyen musiikin konserttien järjestämisen kannalta tila olisi toimiva. 

3. Kiertävät kulttuurikahvit ja vierailut kulttuurikohteissa 
●  3.6. Kisko-seuran näyttelyä katsomaan Kivimakasiiniin (kulttuurikahvit ja KuKun 

kokous) 
● 24.8. Pertun päivillä vierailu + toiminnan esittelyä 
● 25.10. Yö Kuusjoella vierailu + toiminnan esittelyä 

Mitä toiminnan esittely pitää sisällään ja mitä sitä varten tarvitaan? Teltta ja matkapöytä 
löytyy tarvittaessa kulttuuripalveluilta. 

Kulturhus Björkbodaan eli KUBUun haluttaisiin myös käymään, sitä vierailua voisi suunnitella 
syksylle. 

Trömperin kestikievariin on myös kutsuttu käymään, kievari on avoinna 11.6.-3.8.  Mara tai 
Suvi kyselee jos elokuussa yleisöaukioloajan jälkeen ehdittäisiin vielä Trömperiin 

4. Muut asiat 

Ei muita asioita. 

5. Seuraava kokous 

 3.6. Kiskon kivimakasiini, alustavasti klo 17, mutta vahvistetaan vielä kellonaika ja sovitaan 
kimppakyytejä WA-ryhmässä 

6. Kokouksen päätös 

Kokous päättyi klo 18.40 
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